

MILITARY GOVERNMENT — AUSTRIA

Notice No. 23

Amendment of Notice No. 18 (Allowances of German Nationals)

Notice is hereby given that within those parts of Land Kärnten and Land Steiermark for the time being occupied by the British Forces:—

1. Paragraph 1 of Notice No. 18 (Allowances of German Nationals) shall be amended so as to read as follows:—

“1. Except as authorised by the Military Government no German National shall be entitled to any pension or allowance for any period commencing on or after 1st October, 1945.”

2. This Notice shall become effective on the date of its first promulgation.

BY ORDER OF THE MILITARY GOVERNMENT

MILITÄRREGIERUNG — ÖSTERREICH

Bekanntmachung Nr. 23

Abänderung der Bekanntmachung Nr. 18 (Fürsorgeunterstützungen an Reichsdeutsche)

Für die derzeit von britischen Streitkräften besetzten Gebiete der Länder Kärnten und Steiermark wird hiemit bekanntgegeben:—

1. Paragraph 1 der Bekanntmachung Nr. 18 (Fürsorgeunterstützungen an Reichsdeutsche) wird hiemit folgendermaßen abgeändert:—

„1. Kein Reichsdeutscher hat Anrecht auf Ruhe- oder Versorgungsgenüsse welcher Art immer für Zeiträume, die mit oder nach dem 1. Oktober 1945 beginnen, es sei denn auf Grund einer Ermächtigung der Militärregierung.“

2. Diese Bekanntmachung tritt am Tage der ersten Verkündung in Kraft.

IM AUFTRAG DER MILITÄRREGIERUNG